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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 15 DECEMBER 2020 
__________________________ 

Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, Herman Theys, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Hans Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, 
Sabine Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, Robbe Dupont, raadsleden 

 

 
De voorzitter opent de vergadering om 21.41u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 17 
november 2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over 
de redactie van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden 
aangenomen, dan wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens deze fase van de federale noodplanning met maatregelen ter preventie van de verspreiding 
van het coronavirus COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het 
burgemeesterbesluit van 2 november 2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 
17 november 2020, vindt deze gemeenteraad om redenen van volksgezondheid plaats in hybride 
vorm. Pers en publiek werden uitgenodigd om de fysieke zitting in de raadzaal bij te wonen. Voor het 
overige worden voor deze zitting ook alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid toegepast 
(termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De gemeenteraad 
verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle leden van 
gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 'aanwezig' zijn 
geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. geluid tijdens de mondelinge stemmingen. De 
raadsleden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald agendapunt niet mogen deelnemen 
aan de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben hun microfoon uitgeschakeld bij de 
behandeling van deze punten en komen niet in beeld.  
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 21u41 (aansluitend bij de raad voor maatschappelijk 
welzijn). Zij overloopt eerst kort met de raadsleden de afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel 
vergaderen, die samen met de agenda op 7 december aan alle raadsleden werd verspreid en die als 
bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 

Openbare zitting 
 
FIN15-201215R 
01 ABB - GOEDKEURING JAARREKENING 2019 KERKFABRIEKEN - KENNISNEMING 
Raadslid Jo Vanmechelen (NV-A) merkt op dat de kerkfabriek Sint-Maurus nog ca. 500.000 euro aan 
middelen ter beschikking heeft om te investeren, terwijl de andere kerkfabrieken bijna geen 
middelen hebben? 
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Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt dat dit klopt. Sint-Maurus heeft nl. een paar jaar 
geleden bouwgronden verkocht. Die middelen blijven voor deze kerkfabriek ter beschikking om te 
investeren.  
 
 
FIN15-201215R 
02 KERKFABRIEK SINT-MAURUS - BUDGET 2021 - KENNISNEMING 
Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten volledig naar de afspraken 
inzake digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de 
leidraad voor digitaal en virtueel vergaderen.  
• Een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken, noch toegelicht 
tijdens de zitting. Er wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wenst? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

Voor de agendapunten 2 tot en met 7 heeft geen enkel raadslid om bespreking of toelichting 
gevraagd.  
 
 
FIN15-201215R 
03 KERKFABRIEK SINT-LAMBERTUS - BUDGET 2021 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-201215R 
04 KERKFABRIEK SINT-CATHARINA - BUDGET 2021 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-201215R 
05 KERKFABRIEK SINT-CAROLUS - BUDGET 2021 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-201215R 
06 KERKFABRIEK SINT-PIETER - BUDGET 2021 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-201215R 
07 ABB - GOEDKEURING JAARREKENING 2019 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-201215R 
08 HERZIENING MEERJARENPLAN - DEEL GEMEENTE - VASTSTELLING 
Hans Eyssen licht deze herziening van het meerjarenplan kort toe. De motivering van de wijzigingen 
is opgenomen in het beleidsrapport zelf. Dit rapport is ook uitgebreid besproken in de 
raadscommissie financiën van 8 december. De burgemeester geeft aan dat er nog goed nieuws is van 
het subsidiefront. Dat nieuws heeft ons pas bereikt na de verspreiding van het meerjarenplan aan de 
raadsleden. Het betreft een bijkomende subsidie van 433.177,32 euro voor de bouw van de 
basisschool Het Anker. Met dank aan onze diensten voor de stipte opvolging van dit bouwdossier, 
ook administratief. Dit heeft geloond. Het bouwproject is volledig afgerond en op tijd. Andere 
besturen zijn hier het voorbije jaar waarschijnlijk minder in geslaagd, waardoor er nu op het einde 
van het boekjaar nog extra middelen bij Agion kunnen worden toegekend aan ons bestuur. 
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Raadslid Sabine Wyns (NV-A) heeft verwachtingen naar het bestuur bij het prioritaire actieplan rond 
het klimaat. In januari zal het klimaatactieplan (KAP) aan de gemeenteraad worden voorgelegd met 
het oog op een klimaatneutraal Holsbeek tegen 2050. Het raadslid rekent op meer SMART-
geformuleerde doelstellingen met duidelijke, concrete, uitvoerbare acties. Het raadslid verwacht ook 
een financieel plan bij het KAP. Op dit ogenblik wordt in het budget enkel het loon van de 
duurzaamheidsambtenaar aan middelen voorzien bij dit prioritair actieplan. 
Hans Eyssen antwoordt namens het bestuur : 
• de expertise van de duurzaamheidsambtenaar (DA) wordt extern ingekocht. De DA besteedt het 

grootste deel van zijn tijd aan de redactie van dit KAP en de komende jaren ook aan de opvolging 
van de uitvoering van dit plan. Het is dan logisch dat zijn loonkost wordt aangerekend onder dit 
prioritair actieplan. 

• De acties die in het KAP zullen terug te vinden zijn, zijn nu reeds (inhoudelijk en met de financiële 
ramingen erbij) voor een groot deel terug te vinden in het meerjarenplan en dit verspreid over 
quasi alle beleidsdomeinen. Het ambitieuze investeringsbeleid van dit lokaal bestuur omarmt 
duurzaamheid en het klimaat. Bijna alle grote investeringsdossiers hebben een belangrijke 
duurzaamheidscomponent, o.a. 
◦ de voor 2021 geplande investeringen in de dakisolatie en de volledige vernieuwing van de 

verlichting van het gemeentehuis 
◦ de investeringen in de nieuw- en verbouw van de gemeentescholen met o.a. het plaatsen 

van nieuwe verwarmingsketels zijn gericht op energiebesparing 
◦ onafgebroken investeringen in nieuwe fietspaden stimuleren duurzame verplaatsingen 
◦ bij de renovatie van de sportschuur werd het dak volledig geïsoleerd, werd een zonneboiler 

geplaatst, werd het buitenschrijnwerk volledig vernieuwd. Deze investeringen vertalen zich 
inmiddels reeds in een spectaculaire daling van het energieverbruik. 

• Dat de acties uit het KAP meetbaar moeten zijn? Ja, maar laat ons niet vergeten dat we als lokaal 
bestuur zelf maar vat hebben op een heel klein stukje van het klimaat. Zo kunnen we burgers wel 
sensibiliseren en ondersteunen om te isoleren, maar we kunnen hen niet verplichten. De 
burgemeester ziet het dan ook niet zitten om beloften te doen zoals '-40% uitstoot tegen 2030', 
als we dat als lokaal bestuur (hoezeer we ook ons best doen) niet zelf in de hand hebben. 

Schepen van milieu, Herman Theys (Groen), ziet vooral heil in samenwerking tussen de verschillende 
beleidsniveau's (gewest - provincie - gemeente). 40% van de Holsbeekse woningen zijn oudere 
woningen, die samen verantwoordelijk zijn voor het grootste deel van onze CO2-uitstoot. Als lokaal 
bestuur kunnen we de bewoners niet verplichten om energiezuinig te benoveren, we kunnen enkel 
sensibiliseren. Als de Vlaamse minister subsidies vrijmaakt om die vaak kostelijke renovaties 
financieel te ondersteunen, dan zal dit meer inwoners over de streep kunnen trekken. 
Raadslid Jo Vanmechelen stelt vast dat heel wat investeringen in wegeninfrastructuur nu worden 
herschikt en gespreid over meerdere jaren? Werken aan het Ruggengraatproject worden zo weer 
naar achter geschoven. Wat is de aanleiding van dit uitstel? 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens (CD&V) geeft aan dat er diverse aan het bestuur externe 
oorzaken zijn voor een tragere dan gewenste realisatie van het RGP-project :  
• we zijn afhankelijk van een toelating (en dus ook van het investeringsritme) van het Vlaams 

gewest om te investeren in collectorwerken 
• rooilijnprocedures nemen ook tijd in beslag. 
Jo Vanmechelen leest in het meerjarenplan dat er voor 2020 nog 1,7 miljoen euro aan investeringen 
zijn geraamd voor de realisatie van het RUP-recreatie? 2020 is bijna afgelopen en dit 
investeringsbedrag lijkt toch weinig realistisch? Het raadslid citeert vervolgens uit de opeenvolgende 
zittingsverslagen van de gemeenteraad over de periode voorjaar 2019 tot nu. Hij leest voor wat het 
bestuur telkens aan stand van zaken heeft meegegeven rond de ontwikkeling van de site Bruul. Uit 
dit relaas kunnen we geen doortastend bestuur afleiden, aldus raadslid Vanmechelen. En het gevolg 
hiervan is dat de voetbalclub KDN United wordt aangetast in zijn bestaan. 
Schepen van sport, Bram Van Baelen (CD&V) merkt op dat raadslid Vanmechelen een onderscheid 
moet maken tussen 2 fases in de onteigeningsprocedure voor de RUP-gronden aan Bruul : 
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• de eerste fase (administratieve fase) heeft het bestuur reeds volledig doorlopen.  
Het onteigeningsbesluit is definitief goedgekeurd door de raad op 3 september 2019. Dit 
onteigeningsbesluit is definitief, bij gebrek aan administratief beroep ertegen. 

• De tweede fase is de gerechtelijke fase voor de Vrederechter op basis van het goedgekeurde 
onteigeningsbesluit. Het bestuur heeft enkele dagen geleden zijn advocaat gelast om partijen 
voor de Vrederechter te dagvaarden om zo de gerechtelijke fase op te starten.  

De voorbije maanden is het bestuur heel lang blijven proberen om het minnelijk akkoord tussen 
partijen te laten uitvoeren. De schepen schetst alle initiatieven dag-aan-dag van de voorbije weken, 
incl. deze van de notaris en van de raadsman van de verkoper, die hierin hebben bemiddeld. Maar de 
verkoper stelt het bestuur steeds bijkomende voorwaarden of hij reageert niet of zeer laat op 
tegemoetkomingen van het bestuur. Met de opstart van de gerechtelijke fase van de onteigening 
komt het onteigeningsproces nu opnieuw in een stroomversnelling. 
Hans Eyssen bevestigt dat 1,7 miljoen investeringen in het RUP niet realistisch zijn voor 2020. Deze 
kredieten zullen naar het dienstjaar 2021 worden overgedragen. 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) informeert of de onteigening van de gronden nu binnen 
de 6 maand zal afgerond zijn? 
Schepen Van Baelen antwoordt dat die termijn van 6 maanden realistisch is indien in de gerechtelijke 
procedure alle lichten op groen staan (o.a. de Vrederechter houdt zich aan de termijnen van het 
onteigeningsdecreet, geen hoger beroep...). 
Raadslid Sabine Wyns vindt dat het bestuur geen spelletje met zich moet laten spelen door de 
verkoper. 
Schepen Van Baelen geeft aan dat hij de eerstvolgende periode met KDN United het 
investeringsdossier opnieuw grondig wil doorspreken. In overleg blijven met de club is nu prioritair. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt de raadsleden vervolgens om een gezamenlijke stemming over de 
agendapunten 8 en 9. 
 
 
FIN15-201215R 
09 HERZIENING MEERJARENPLAN - GOEDKEURING DEEL OCMW - DEFINITIEVE VASTSTELLING 

HERZIENING GEÏNTEGREERD MEERJARENPLAN 
 
 
SEC11-201215R 
10 ORGANISATIEBEHEERSING - RAPPORTERING - KENNISNEMING 
 
 
SEC17-201215R 
11 INFORMATIEVEILIGHEID EN PRIVACY MANDATARISSEN - RICHTLIJNEN 
 
 
16-201215R 
12 RPR - WIJZIGING - GOEDKEURING 
 
 
25-201215R 
13 BASISONDERWIJS - AANMELDINGSPROCEDURE  - INSCHRIJVINGEN SCHOOLJAAR 2021-2022 - 

GOEDKEURING 
Schepen van onderwijs, Bram Van Baelen, licht het ontwerpbesluit toe. 
Sabine Wyns vindt het erg belangrijk dat kinderen in hun eigen dorp kunnen schoollopen. In welke 
mate wordt dit door dit inschrijvingsprocédé gegarandeerd? 
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Schepen Van Baelen antwoordt dat de voorrangscriteria hier volledig op inspelen. Eerst komen 
kinderen van personeel en broers en zussen in aanmerking. Vervolgens speelt het criterium afstand, 
nl. de kortste wandelafstand.  
Hans Miseur vraagt of deze regeling ook al vorig jaar werd toegepast? Toen kon een leerling die aan 
de overkant van Het Anker woont hier niet meer terecht. 
Bram Van Baelen antwoordt dat dezelfde voorrangscriteria inderdaad ook al vorig jaar speelden. 
Maar natuurlijk enkel bij het instappen in de kleuterschool of het eerste leerjaar. Indien het zou gaan 
om een nieuwe leerling die naar het 3de leerjaar wil en het klascontingent is bereikt, dan zal die 
nieuwkomer op basis van deze criteria natuurlijk geen voorrang kunnen krijgen op leerlingen die al 
langer in deze klas les volgen. 
 
 
CVT42-201215R 
14 CORONANOODFONDS - TOELAGEN AAN VERENIGINGEN - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht kort de verdelingsprincipes van de coronafondsmiddelen toe. Het reglement werd 
recent ook uitvoerig besproken in de raadscommissie cultuur. 
Sabine Wyns informeert hoe ver we komen met de middelen uit het noodfonds op basis van deze 
verdelingsprincipes? Sommige verenigingen krijgen hierdoor veel meer dan andere verenigingen die 
vb. geen kosten hebben. De verhoging van de jaarlijkse toelage van 150 naar 200 euro is leuk, maar 
heeft in essentie niets te maken met de verdeling van de middelen uit het coronanoodfonds. Het 
raadslid mist in dit reglement ook de ambitie om verenigingen te stimuleren om nieuwe initiatieven 
te nemen. Vb. men zou de buurtfeesten kunnen stimuleren met hogere premies. Men zou extra 
materialen in de gemeentelijke uitleendienst kunnen ter beschikking stellen. 
Hans Eyssen antwoordt :  
• de buurtfeestencheque is recent verhoogd van 100 naar 150 euro. En het is niet omdat de 

gemeente de premie nu opnieuw zou verhogen, en hiermee misschien het aantal initiatieven zou 
toenemen, dat in deze coronatijden die buurtfeesten ook nog effectief kunnen plaatsvinden. Op 
dit ogenblik mogen ze alleszins niet plaatsvinden. 

• In het algemeen : de middelen gebruiken om het aantal nieuwe initiatieven te stimuleren is niet 
de prioriteit geweest van het bestuur bij het opstellen van het verdeelreglement, want : 
◦ in coronatijden mogen heel veel activiteiten niet doorgaan 
◦ we moeten eerst zorgen dat de verenigingen kunnen blijven bestaan, dat ze niet over kop 

gaan omwille van doorlopende kosten of kosten die met annulatie gepaard gingen 
◦ het bestuur wil 100% van de middelen rechtstreeks naar de verenigingen zelf laten gaan. Als 

de gemeente de middelen zou gebruiken om extra materialen aan te kopen voor de 
uitleendienst, dan gaan die middelen niet naar de verenigingen zelf. 

• De verenigingen hebben hun kosten voor 2020 ingediend. De verwerking hiervan is zo goed als 
rond. Bedoeling is om de subsidiebedragen nog deze week op het CBS te laten goedkeuren zodat 
het eerste deel van de middelen nog dit jaar op de rekening van de verenigingen staat. 

Hans Miseur vraagt welke definitie van 'vereniging' het bestuur hierbij hanteert? Op de lijst vindt hij 
o.a. Unizo terug. Deze organisatie zou het raadslid eerder een bedrijf dan een vereniging noemen. En 
wat met politieke partijen? Waarom wel de liberale, maar niet de N-VA-vrouwen bvb? En waarom 
staat de KMO-raad hier niet op? 
Schepen Anne Van Goidsenhoven reageert dat de vereniging van Liberale vrouwen niet hetzelfde is 
als een vereniging van Open Vld-vrouwen. 
Hans Eyssen antwoordt dat Unizo een erkende vereniging van zelfstandigen is. Het bestuur is voor de 
lijst met Holsbeekse verenigingen niet vertrokken vanuit een strakke definitie, maar wel vanuit een 
bestaande lijst met verenigingen, die ook wordt gebruikt in het kader van het gemeentelijk 
uitleenreglement. Politieke partijen zijn niet als vereniging weerhouden omdat men niet aan 
zelfbediening wil doen. Wat niet wegneemt dat verenigingen wel een politieke kleur kunnen hebben. 
Alle adviesorganen ingesteld door de gemeenteraad als adviesraad krijgen van het bestuur jaarlijks 
250 euro aan werkingstoelagen, zo ook de KMO-raad. 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  6 / 12 

 
 
ROM30-201215R 
15 SIGNALISATIEPLAN - BEWEGWIJZERING - GOEDKEURING HERZIENING 
Schepen van KMO, Anne Van Goidsenhoven, licht de principes van het gemeentelijk signalisatieplan 
toe. Het signalisatieplan waarvoor nu de goedkeuring wordt gevraagd is de bijlage die met de 
verspreiding van de agenda in meeting is gepubliceerd, maar zonder het punt 7).  
Jo Vanmechelen leest in het verslag van de KMO-raad dat men hier naar een beslissingstabel vraagt. 
Terwijl die 3 categorieën op zich toch heel duidelijk in een tabel zijn gegoten. Of valt dit samen met 
de vraag om het punt 7) uit het definitieve plan te verwijderen? 
Schepen Van Goidsenhoven bevestigt. Dit punt 7) zou niets toevoegen aan het plan en maakt het 
zelfs nodeloos complex. 
 
 
ROM30-201215R 
16 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - PERMANENTE PARKEERREGELING - APPELWEG 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt een gezamenlijke stemming over de agendapunten 16 en 17. 
 
 
ROM30-201215R 
17 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - VERHAEGENSTRAAT - WIJZIGING VOORRANG 
 
 
ROM31-201215R 
18 POLITIEVERORDENING - BEHEER HUISHOUDELIJKE AFVALSTOFFEN EN VERGELIJKBARE 

BEDRIJFSAFVALSTOFFEN - GOEDKEURING WIJZIGING 
Sabine Wyns informeert waarom dit afvalreglement als afzonderlijk politiereglement moet worden 
goedgekeurd? Waarom er niet voor kiezen om één overzichtelijk en leesbaar algemeen 
politiereglement te maken, zodat de burgers in dit ene document alles kunnen terug vinden? 
Hans Eyssen antwoordt dat zo'n dikke boek 'politiereglement', met tientallen pagina's tekst, ook niet 
bepaald handig is voor een burger. Bovendien moeten meerdere diensten er dan voor zorgen dat 
hun specifieke deel van dit document steeds actueel blijft en dat is ook minder evident. Verschillende 
besturen komen daarom terug van het principe van één algemeen politiereglement. 
 
 
ROM31-201215R 
19 CONTANTBELASTINGREGLEMENT - HUISHOUDELIJK EN DAARMEE VERGELIJKBAAR 

BEDRIJFSAFVAL - HUIS-AAN-HUIS EN RECYCLAGEPARK - GOEDKEURING WIJZIGING 
 
 
20. VRAGENKWARTIER 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 11 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur vandaag om 12u. De algemeen 
directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één document aan de 
raadsleden verspreid via e-mail. 
De voorzitter geeft tijdens het vragenkwartier telkens eerst het woord aan de vraagsteller en 
vervolgens aan een lid van het schepencollege voor een antwoord van het bestuur. 
 
Vraag van raadslid Kim Theys (Holsbeek Beweegt) - graag een stand van zaken i.v.m. oplossing 
sluikstorten aan de Hertstraat.  
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Schepen van milieu, Herman Theys, antwoordt. De schepen ontvangt hierover geen klachten meer. 
Er is hier reeds een controle gebeurd van de vuilzakken, waarbij de dader ook kon worden 
geïdentificeerd en hierop is aangesproken. De schepen geeft ook aan dat een burger het snelst 
geholpen is indien hij een sluikstort meldt via de gemeentelijke website www.holsbeek.be,  'ik wil 
iets melden'. Het afval wordt dan snel opgeruimd. Deze werkwijze is ook minder omslachtig dan een 
melding aan een raadslid. 
 
Vraag van Jo Vanmechelen - Windturbines Aarschot -  windplan stad Aarschot - stand van zaken? 
Het bestuur heeft hierover recent een brief bezorgd aan de inwoners van Nieuwrode. Deze brief 
bevatte naast correcte informatie uit het windplan, ook foute berichten. Namelijk werd hierin ten 
onrechte vermeld dat, op basis van het Aarschots windplan, er een windturbine zou toegelaten 
worden op het grondgebied van Nieuwrode. Het raadslid vraagt of deze brief werd verstuurd namens 
het volledige bestuur, met instemming van de Groenfractie en de Open Vld-fractie? Wat was het 
resultaat van de bespreking met de burgemeester van Aarschot? Komt er een correctie voor de foute 
informatie naar de inwoners van Nieuwrode? 
Hans Eyssen antwoordt dat hij samen met schepen Herman Theys heeft deel genomen aan het 
digitaal overleg met de burgemeester van Aarschot en die van de buurgemeenten. Uit dit overleg 
bleek dat alle betrokken gemeenten ontstemd waren over het gebrek aan voorafgaand overleg bij 
het tot stand komen van het windplan door de stad Aarschot. De informatie op de website van de 
stad Aarschot was ook zeer verwarrend, want helemaal niet duidelijk over welke delen van het plan 
inmiddels beslist beleid zijn en welke delen niet. Wat de inhoud van de brief aan de inwoners van 
Nieuwrode betreft. Deze is voor een heel stuk correct. Wat fout is, is dat de windmolens ten westen 
van de Rijksweg, langs deze zijde van de E314, in het Aarschots windplan zouden zijn goedgekeurd. 
Dit deel van het ontwerpplan heeft de stadsraad niet goedgekeurd. Maar dit neemt niet weg dat 
Engie/Elektrabel wel plannen heeft om hier turbines te bouwen. Een omgevingsvergunningsaanvraag 
is hiervoor nog niet ingediend, maar de plannen zijn er wel. 
Schepen Herman Theys geeft aan dat hij in overleg was met Groen Aarschot op het moment dat de 
brief aan de inwoners werd verstuurd. De informatie op de website van de stad Aarschot hierover 
was zeer verwarrend. In dit document waren wel degelijk een 2-tal turbines op de grens met 
Nieuwrode ingetekend. Maar de stad Aarschot heeft dit deel van het plan niet goedgekeurd en had 
ook niet de intentie hiertoe, zo blijkt nu. De schepen blijft sterk voorstander van een goed overleg 
met de buurgemeenten rond een dergelijke thema. Uiteindelijk zal het de provincie zijn die een 
eventuele vergunningsaanvraag voor een turbine moet goedkeuren of weigeren, maar het feit dat 
een turbine is opgenomen in een goedgekeurd windplan van een lokaal bestuur zou dit 
vergunningsbesluit wel kunnen beïnvloeden. 
Schepen Anne Van Goidsenhoven geeft aan dat er nu nog geen aanvraag voor een vergunning is aan 
de gemeentegrens. Indien die aanvraag er komt, dan zal de provincie een openbaar onderzoek 
organiseren in het kader waarvan burgers hun bezwaren kunnen indienen. De stad Aarschot heeft 
haar windplan gebaseerd op wetenschappelijk onderzoek van waar er op haar grondgebied 
windmolens zouden kunnen geplaatst worden. Open Vld blijft voorstander om inwoners objectief in 
te lichten en van overleg tussen beide burgemeesters. Open Vld steunt het initiatief om met het 
college eerstdaags een aangepaste brief te richten aan de inwoners van Nieuwrode. 
Raadslid Hans Miseur vraagt of de eerste brief aan de inwoners ook een gezamenlijk initiatief was 
van de meerderheid, incl. van Groen en Open Vld? 
Schepen Anne Van Goidsenhoven antwoordt dat deze brief inderdaad uitging van het voltallige 
college, maar dat een deel van de brief foute informatie bevatte m.b.t. de stad Aarschot en dat de 
burgemeester dat zoëven ook correct heeft toegegeven en toegelicht. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen - Syrisch gezin in Holsbeek - berichten op Facebook en 
situatieschets vanuit de gemeenteraad. Is het een goed idee om de liefdadigheidsactie te 
ondersteunen voor het Syrisch gezin, gelet ook op alle berichten die hierover verschijnen op 
Facebook?  
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Anne Van Goidsenhoven, voorzitter van het bijzonder comité voor de sociale dienst, antwoordt dat 
er in deze openbare vergadering uiteraard geen informatie kan worden gegeven over de concrete 
situatie van het gezin. De liefdadigheidsactie die nu groeit is een warm gebaar van burgers voor 
burgers. Deze concrete steunactie wordt getrokken door een vzw uit Aarschot. De sociale dienst 
werkt ook in andere dossiers samen met verenigingen die hiertoe een mandaat hebben van de cliënt. 
Oplossingsgericht samenwerken vanuit verschillende invalshoeken in het belang van de cliënt, daar 
staat het OCMW volledig achter. Natuurlijk moet dit met wederzijds respect kunnen. 
Schepen Herman Theys vult aan dat de eerste brief van de vzw ongelukkig geformuleerd was. 
Inmiddels is de vzw ervan overtuigd dat het OCMW zijn best heeft gedaan voor dit gezin. Het OCMW 
ondersteunt het bijzonder getroffen gezin vanuit zijn eigen maatschappelijke opdracht en de vzw kan 
met deze actie extra ondersteuning bieden. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns - nieuwjaar en driekoningen zingen, kan dit plaatsvinden in het 
coronajaar? 
Inmiddels is er op deze vraag al een duidelijk antwoord bekendgemaakt op www.holsbeek.be. Het 
bestuur volgt hierin de richtlijnen van de gouverneur. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns - beschikt het kinderdagverblijf De Sterrekes nog over een geldig 
brandveiligheidsattest? 
De burgemeester antwoordt dat het B-attest, dat door de brandweer werd afgeleverd, geldig was 
voor 1 jaar en dat dit recent is verlopen. Aan de opmerkingen van de brandweer kan alleen worden 
voldaan door de verbouwingswerken, -die nu volop aan de gang zijn-, af te ronden. De burgemeester 
heeft inmiddels een nieuwe brandweerrondgang aangevraagd en heeft het kinderdagverblijf hiervan 
ingelicht, zodat men tijdig het nodige kan doen. 
  
Vraag van raadslid Sabine Wyns - stand van zaken i.v.m. het meldpunt dierenverwaarlozing? 
Schepen Herman Theys antwoordt dat hier nog niet zoveel meer voor gebeurd is. De vraag houdt 
meer in dan zomaar de website aanvullen met een meldpunt. Ook het achterliggend proces met het 
oog op de opvolging van de melding door de politie moet technisch geïmplementeerd worden en dat 
vraagt tijd. 
Raadslid Wyns geeft aan dat de gemeente zeker inspiratie kan vinden op de website van omliggende 
gemeenten. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur - windenergie in Holsbeek 
Het raadslid verwijst hierbij naar  
• de brief vanuit de gemeente naar de inwoners van Nieuwrode i.v.m. plannen van de stad 

Aarschot betreffende windmolens in de nabijheid. Met deze brief wil de gemeente reacties 
ontvangen van de inwoners (zie gesprek burgemeester met HLN. “en eveneens om reacties te 
sprokkelen van onze inwoners”) 

• de uitspraak van de burgemeester “Wij zijn trouwens voorstander van meer windenergie”. 
Het raadslid stelt hierbij vast dat 
• er ook heel wat positieve reacties op sociale media toekomen op basis van het bericht van de 

gemeente 
• de op 2 april 2019 door de gemeenteraad goedgekeurde beleidsnota 2030, met als ondertitel 

'Holsbeek duurzaam ontwikkelen', vermeldt :  
◦ de gemeente bekijkt welke lokale projecten ze van haar inwoners en bedrijven kan 

ondersteunen in hun streven naar een energiezuinige, sociale en duurzame samenleving. 
◦ We werken in ons beleid aan het realiseren van de Duurzame Ontwikkelingsdoelstellingen en 

de aanbevelingen van de Verenigde Naties IPCC (Intergovernmental Panel on Climate 
Change). Zie ook de oproep van secretaris-generaal Antonio Gutierres van de Verenigde 
Naties op de virtuele Climate ambition summit 2020 van 12 december 2020 om de 
“klimaatnoodtoestand” uit te roepen.  
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Het raadslid maakt vervolgens de bedenking : de reacties op sociale media komen maar van een 
beperkte groep mensen, dergelijke beslissingen dienen gedragen te worden door een grote 
meerderheid van de inwoners. 
Zijn vragen aan het bestuur 
• Gezien de positieve reactie van de bevolking op windenergie en tevens in de eigen nabijheid, 

waarom is dit geen agendapunt van de gemeenteraad geworden? (te kort op de bal?) 
• Was het zo onverwacht dat windmolens de dag van vandaag overwegend positief zouden 

onthaald worden, dat er met deze optie geen rekening gehouden werd? 
• Wat zijn de volgende stappen, komt er een deftig onderzoek naar de haalbaarheid van 

windmolens in Holsbeek? (indien mogelijk/nodig een stemming hierover op deze of volgende 
gemeenteraad) 

Burgemeester Hans Eyssen antwoordt : 
• de gemeente is voor meer windenergie. Zo wordt de elektriciteit voor alle openbare gebouwen 

aangekocht bij Aspiravi, een leverancier die energie opwekt o.b.v. wind. 
• Het bestuur is voor een duurzame ontwikkeling en het implementeren van alternatieve energie, 

zoals windenergie. Maar het is evenzeer bekommerd om de impact die het plaatsen van turbines 
zal hebben op de nabije omgeving en vooral op het welzijn van de burgers die daar wonen. 

• De brief aan de inwoners van Nieuwrode heeft als voornaamste doel om hen te informeren over 
wat er gaande is rond windenergie-initiatieven in de nabije omgeving. Burgers kunnen zo tijdig 
(positief of negatief) hun mening hierover aan het bestuur laten kennen. 

• Uit de reacties die hij zelf ontvangt van inwoners leidt de burgemeester niet af dat iedereen 
windturbines op de grens met Nieuwrode positief zou onthalen. 

• Welke stappen plant het bestuur nu? Op dit ogenblik is er nog geen omgevingsvergunning 
aangevraagd voor een windturbine op ons grondgebied. Indien zo'n aanvraag er komt, dan zal de 
provincie als vergunningverlenende overheid hierover een openbaar onderzoek organiseren. 
Burgers kunnen tijdens dit openbaar onderzoek hun bezwaren indienen. 

Raadslid Hans Miseur dringt aan op een grondiger bevraging van de bevolking omtrent dit thema, 
zodat er een voldoende gedragen standpunt kan worden ingenomen door het bestuur. 
Schepen Herman Theys antwoordt dat er (buiten de 2 inmiddels door de provincie goedgekeurde 
omgevingsvergunningen voor 2 turbines op het industrieterrein in Aarschot, op de grens met 
Begijnendijk) nog geen concrete omgevingsvergunningaanvragen zijn ingediend. Als die er wel 
komen, dan zal het bestuur de inwoners van Holsbeek correct informeren in het kader van het 
openbaar onderzoek. Elke burger kan dan -indien gewenst- een bezwaarschrift indienen. 
Raadslid Miseur is verrast door de afwachtende houding van de Groenfractie in deze. Waarom niet 
pro-actief informeren? 
Raadslid Theys antwoordt dat Groen de afspraken uit het beleidsplan correct mee wil uitvoeren. En 
dit maakt geen onderdeel uit van het beleidsplan. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur - zwerfvuil Nieuwrode kerk 
• in het vragenkwartier van 15 april 2020 antwoordt het bestuur dat er vuilbakken komen op het 

nieuw aangelegde kerkplein 
• in het vragenkwartier van 28 april 2020 wordt dit bevestigd  
• op de raad van juni 2020 antwoordt het bestuur dat de vuilbakken er komen maar dat een stand 

van zaken moet worden nagevraagd bij de dienst 
• vandaag, op 15 december 2020 stelt raadslid Miseur vast dat die vuilbakken nog steeds niet zijn 

geplaatst. Terwijl er op deze locatie nog steeds zwerfvuil wordt gemeld, via verschillende 
kanalen. Ook op sociale media zijn er hierover met regelmaat foto’s en klachten terug te vinden 

Vragen van het raadslid aan het bestuur : 
• Op welke datum werden deze vuilbakken besteld? 
• Hoeveel vuilbakken werden er besteld? 
• Welke firma zou deze leveren? 
• Wanneer zullen ze geplaatst worden? 
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Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens antwoordt dat de vuilbakken al een tijdje geleden zijn 
geleverd. Ze worden deze week geplaatst. 
Schepen van milieu, Herman Theys, herhaalt dat een melding van zwerfvuil aan de 
gemeentediensten op www.holsbeek.be zeer snel werkt (startpagina - ik wil iets melden - zwerfvuil). 
De vraag komt zo onmiddellijk terecht bij de dienst die het zwerfvuil moet opruimen. De snelste en 
meest effectieve weg om de burger een oplossing te bieden voor zijn probleem. De schepen doet 
opnieuw een oproep aan de raadsleden om burgers meteen correct door te verwijzen naar dit 
meldpunt. Ook op facebookpost best meteen doorverwijzen naar het meldpunt op 
www.holsbeek.be. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur - Skaters nieuw aangelegd kerkplein Nieuwrode 
De gemeente heeft de dorpskern van Nieuwrode recent opnieuw aangelegd. 
Feiten 
• Voor de aanleg van nieuwe kerkplein waren hier geen skaters aanwezig. 
• Na de nieuwe aanleg is dit plein een paradijs voor skaters geworden. 
• Deze skaters creëren overlast (lawaai, zwerfvuil) en zorgen voor onveilige verkeerssituaties. En 

hiervan maken buurtbewoners regelmatig melding aan het bestuur. 
Juridisch  
Art. 135 Nieuwe Gemeentewet 
§ 1. [… (opgeh. Gemeentedecreet 15 juli 2005, art. 302, 123°, I: 1 januari 2007)] 
[§2. De gemeenten hebben ook tot taak het voorzien, ten behoeve van de inwoners, in een goede 
politie, met name over de zindelijkheid, de gezondheid, de veiligheid en de rust op openbare wegen 
en plaatsen en in openbare gebouwen. 
Meer bepaald, en voor zover de aangelegenheid niet buiten de bevoegdheid van de gemeenten is 
gehouden, worden de volgende zaken van politie aan de waakzaamheid en het gezag van de 
gemeenten toevertrouwd :  
1° alles wat verband houdt met een veilig en vlot verkeer op openbare wegen, straten, kaden en 
pleinen, hetgeen omvat de reiniging, de verlichting, de opruiming van hindernissen, het slopen of 
herstellen van bouwvallige gebouwen, het verbod om aan ramen of andere delen van gebouwen 
enig voorwerp te plaatsen dat door zijn val schade kan berokkenen, of om wat dan ook te werpen 
dat voorbijgangers verwondingen of schade kan toebrengen of dat schadelijke uitwasemingen kan 
veroorzaken; voor zover de politie over het wegverkeer betrekking heeft op blijvende of periodieke 
toestanden, valt zij niet onder de toepassing van dit artikel; 
[7° het nemen van de nodige maatregelen, inclusief politieverordeningen, voor het tegengaan van 
alle vormen van openbare overlast. (ing. W. 13 mei 1999, art. 7, I: 20 juni 1999)] 
Raadslid Miseur vraagt of het bestuur niet de verantwoordelijkheid moet opnemen voor problemen 
die het gevolg zijn van eigen aangelegde infrastructuur? En waarom valt deze overlast niet onder de 
gemeentewet punt 7, zoals hierboven aangegeven? 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat het geluid van skaters lastig kan zijn voor de buren. Het bestuur 
heeft ook een gesprek gehad met de buur, in deze zin : 
• er is geen enkele regel die verbiedt om te skaten op een openbaar plein of een voetpad. 
• 2 private belangen moeten hier tegen elkaar worden afgewogen : rechtvaardigt de hinder die 

een buur meldt meteen ook een algemeen verbod voor jongeren om in deze coronatijden (met 
max. 4 op dit ogenblik) op deze plaats met vrienden samen te komen en buiten te spelen?  

• Wat wel kan beteugeld worden is nachtlawaai (na 22u) en de verkeersveiligheid in het gedrang 
brengen door op straat te skaten. De burgemeester heeft de politie gevraagd om hierop 
regelmatig controle te doen. 

De burgemeester verwijst dan naar de vraag van raadslid Kim Theys die hierna volgt, nl. een vraag 
aan het bestuur om net mobiele skatetoestellen buiten te plaatsen de komende weken. Met de 
werken aan het kerkplein heeft het bestuur nooit de intentie gehad om hier bewust skaters aan te 
trekken. Met het plaatsen van mobiele skatetoestellen heeft het bestuur die intentie wel. Het is ook 
voor deze mobiele toestellen niet evident om deze te plaatsen op een technisch geschikt terrein (o.a. 
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voldoende verhard en verlicht), waar het skaten geen hinder oplevert voor de buurt en dat de 
jongeren ook leuk vinden. 
Schepen Herman Theys bevestigt dat het bestuur bij de heraanleg van de dorpskern niet de 
bedoeling had om hier skaters aan te trekken. Jongeren vinden dit een leuke plek om samen te 
komen en om te skaten : in de kern en vlakbij een winkel. Jongeren hebben nu meer vrije tijd en 
hebben een uitlaatklep nodig in deze barre coronatijden. 
 
Vraag van raadslid Kim Theys - de mobiele skatetoestellen, plaatst het bestuur die na de 
kerstexamens tijdelijk terug? De examens zitten erop, de schoolgaande jeugd is nu bijna 3 weken in 
verlof. Kan het mobiele skatepark terug uit de loods gehaald worden en eventueel in Nieuwrode 
worden geplaatst op een plaats waar zo min mogelijk geluidsoverlast is? 
Schepen van jeugd, Bram Van Baelen, antwoordt dat er voor de mobiele toestellen in een buurt ook 
slechts draagvlak kan gevonden worden indien men weet dat deze toestellen hier maar zeer tijdelijk 
zullen staan. Dan tolereren buurtbewoners de hinder wel tijdens de zomervakantie. Of men dit ook 
in de kerstperiode zal tolereren is minder evident. Ook er jongeren zijn die in deze periode moeten 
blokken voor de januari-examens. 
Hans Miseur meent dat er aan de KLJ-lokalen, tegen de Rijksweg, wel een geschikte locatie kan 
gevonden worden. Hier liggen minder woningen. 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat dit een doodlopend pad is, dat wel als doorgang wordt gebruikt 
voor fietsers en voetgangers. De ondergrond is hier niet echt geschikt, want niet verhard en hier 
liggen ook 2 woningen in de buurt die er hinder zouden kunnen van ondervinden. 
 
Vraag van raadslid Kim Theys - attenties voor jubilarissen 
Het raadslid werd gecontacteerd door een kleindochter van inwoners. Zij was zwaar ontgoocheld 
omdat haar grootouders in juli 60 jaar getrouwd waren en ze geen enkele attentie, zelfs geen kaartje 
mochten ontvangen. Corona is bij haar geen excuus. Ze is zelf raadslid in Keerbergen en ze wil een 
rechtzetting. 
Schepen van feestelijkheden, Rudy Janssens, verwijst als antwoord op deze vraag graag naar het 
zittingsverslag van 17 november. Toen antwoordde hij op een vraag van raadslid Wyns dat op advies 
van de seniorenraad de jubilarishuldiging werd losgekoppeld van het seniorenfeest. Op dit ogenblik 
laat corona ons niet toe om met de jubilarissen samen te komen om deze te huldigen. Zodra dit 
opnieuw veilig kan, zullen alle jubilarissen een geschenk krijgen en een uitnodiging ontvangen voor 
een gezamenlijk huldigingsmoment. 
De burgemeester geeft aan dat hij dezelfde dame ook al een gelijkaardig antwoord had bezorgd per 
e-mail. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij  
• de notulen  
• het zittingsverslag 
uit de gemeenteraadszitting van 17 november 2020. Beide documenten worden bijgevolg conform 
art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd beschouwd. 
 
 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  12 / 12 

De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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